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Hej 

Mitt namn är XX och jag bor på Stora Essingen. Detta är mitt andra medborgarförslag och jag hoppas det 
hörsammas. Jag har nästan varje dag sedan jag flyttade hit för snart två år sedan gått en promenad och sett 
det mesta som går att se på denna underbara ö. Jag har tänkt och reagerat över den outnyttjade yta som 
ligger under broarna (Se bifogad bild Bro.jpg) 
Mitt förslag är följande: 
Varför inte nyttja denna stora yta till något hälsobefrämjande när första anblick inger det motsatta. 
En passion i mitt liv är Padel, en racketsport som blivit väldigt populär. Jag har dock utövat sporten innan 
det blev hysteri och i princip omöjligt att boka bana för att det blivit så populärt. Jag undrar därför om det 
inte skulle vara möjligt att anlägga utomhus padelbanor på denna yta. Knappast några bostadsägare som 
skulle störa sig på ljudet ifrån racket slag och spelande människor då motorvägen ändå skulle överrösta 
ljuden. Flora och fauna existerar knappt. Möjligtvis finns det kanske byggtekniska förhinder men annars ser 
jag ej några. Har hur mycket idéer som helst som skulle kunna infrias på denna plats. Berättar gärna mer. 
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